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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES  VERBAL 
 
           Incheiat astazi 13.01.2023,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei 
Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.23/9.01.2023 data de Primarul comunei 
Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut in scris . Proiectele de pe  ordinea de zi 
sunt anexa la documentul de convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a sedintei consiliului local s-
a adus la cunostinta locuitorilor comunei, prin afisare la sediul institutiei si prin afisare pe pagina de 
internet.  
Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in functie. 
Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al comunei. 
          La sedinta au participat 12  consilieri din cei 13 in functie. Presedinte de sedinta este ales 
doamnul Dragomir Gheorghe,  pe o perioada de trei luni :  noiembrie, decembrie 2022 si 
ianuarie 2023 . 
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 
21.12.2022 si acesta se aproba in unanimitate cu 12 voturi. 
      
        I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei .  
 
1. Proiect de hotarare privind constatarea incetarii de drept inainte de expirarea duratei normale a 
mandatului de consilier local a doamnei Bancila Ana-Mirela si vacantarea locului de consilier local. 
Initiator : primar. 

  Materiale : - referat constatator primar si secretar general 
                  - demisie consilier local Bancila Ana-Mirela 

                      - raportul comisiei pentru  administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii publice 
,a drepturilor cetatenilor; 

2. Proiect de hotarare privind organizarea si functionarea retelei scolare de invatamant preuniversitar 
de stat a comunei Casin, judetul Bacau, pentru anul scolar 2023/2024.Initiator:primar. 

Materiale : - referat aprobare primar  
                  - raport specialitate secretar general 

                      - raportul comisiei pentru  învăţământ, sănătate, cultură,protecţie socială, activităţi 
sportive şi de agrement; 
3. Proiect de hotarare privind stabilirea salariilor de baza pentru functionarii publici si personalul 
contractual din  cadrul familiei ocupationale “Administratie”din aparatul  de specialitate al 
primarului  comunei Casin, judetul Bacau, incepand cu luna ianuarie 2023. Initiator : primar. 

Materiale : - referat aprobare primar  
                  - raport specialitate secretar general 

- proces-verbal consultare reprezentanti salariati; 
                      - raportul comisiei pentru  administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii publice 

,a drepturilor cetatenilor; 
                      - raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, 
administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia 
mediului,servicii si comert; 



 

2 
 

4. Raportul anual al domnului Flintoaca-Cojocea Ion, viceprimarul comunei Casin. 
 
Ordinea de zi  se supune aprobarii si aceasta se aproba in unanimitate. 
 
    Primarul comunei, dl. Curelea Ioan-Cosmin, prezinta proiectele inscrise pe ordinea de zi a sedintei 
mentionand ca la punctul 3, doamna secretar general isi va spune punctul de vedere. 

 Comisiile de specialitate isi prezinta avizul. 
     Dl.Soroiu - la punctul 1 - da, nu are comentarii 
- la punctul 2 - da, asta e procedura 
- la punctul 3 - are niste observatii , sunt nereguli la stabilirea salariilor. Nivelul maxim este de 7280 
lei, adica indemnizatia viceprimarului. Prin majorarea cu 5% mai ajung trei functionari publici la 
acelasi nivel, care sunt functionari publici de executie. Iar viceprimarul este demnitar, este o functie 
de conducere. Si atunci, nu se poate ca un functionar public de executie sa aiba aceeasi salarizare cu 
cel de conducere, trebuie sa fie o diferentiere intre aceste functii. O alta neregula : 3 functionari 
publici au viza CFP si pentru asta li se acorda un spor de 10%. Din calculul facut de doamna 
Cojocaru , ca dumneavoastra ati spus domnule primar ca ea a facut calculele, a scazut acest spor de la 
10% la 7,8%  pentru a-si mari salariul de baza, dar nu se poate. Nu este in regula, este incorect.Nu se 
poate renunta la sporul de 10% si sa se diminueze la 7,8%. Sporul este dat pentru ca functionarul 
public sa nu fraudeze, sa nu faca greseli, este pentru preventie, adica sa previna neregulile. Ce fel de 
functionari sunt si cum pun viza CFP pe nereguli? O alta neregula este ca vede ca debutantul are 
acelasi salar de baza cu cel care are gradul profesional asistent si iar nu e corect. Sunt grade 
profesionale diferite si nu pot avea acelasi salar de baza, trebuie marit la asistent. La contractuali, 5% 
trebuia sa se adauge la salariul minim pe economie la 1 ianuarie 2023, adica la 3000 lei si nu s-a 
aplicat asa. Muncitorul necalificat are salariul  de baza cat un referent debutant si cat are si sef SVSU 
si iar nu e corect. Referentrul si sef  SVSU sunt functionari cu studii medii, muncitorul necalificat are 
studii generale, nu se poate. Nu este o transparentaintre oameni. La Ticuleanu Luminita, nu intelege 
:”ii scade salariul de baza si ii adauga 5% sau la salariul de baza existent ii adauga un spr de pana la 
5% ca sa nu  depaseasca contabilele?  Nu intelege ce fel de contabila este care si pune viza CFP si nu 
stie sa calculeze ! Cu ani in urma, Curtea de Conturi ne-a imputat consilierilor locali ca am aprobat 
premierea unor elevi care au obtinut rezultate la faza judeteana.  Nu este impotriva, dar sa se faca 
corect la toti salariatii si pentru asta se va abtine. Daca se face corect, va fi de acord. 
     Dl.Primar - cum considerati. De asta este consiliul local pentru a hotari. Diferentele nu sunt 
mari intre paznic si debutant.. In mana, salariile sunt mult mai mici. Ne-am mai consultat cu cei 
de la audit, curtea de Conturi si ne-a spus ca ramane la  hotararea consiliului local. Nu sunt 
diferente prea mari.  
     Dl.Rosu - daca doamna jurista pune semnatura si stampila ca e bine, noi semnam. Sa fie totul 
legal si semnam. 
     Dl.Soroiu - cum sa nu fie diferente intre salariile de baza pe functii ? Nu doamna jurista 
trebuie sa spuna ca e legal sau nu ci doamna secretar general, ca ea contrasemneaza hotararea 
noastra. 

O intreaba pe doamna secretar general daca a spus bine ce a spus si aceasta raspunde “Da  
“. Mai mult de atat, aceasta mentioneaza ca nu va contrasemna hotararea de consiliu local daca 
se va aproba si, conform legii va depune in scris argumentele legale in sedinta urmatoare, 
potrivit legii in cazul in care o considera ilegala. 

Se supun la vot proiectele de pe ordinea de zi si  se aproba cu 12 voturi “pentru”din 12  
consilieri prezenti proiectele de hotarare de la punctele 1 si 2.  

Punctul 3 nu intruneste cvorumul necesar pentru a fi adoptat :  
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- 6 voturi “pentru” ( Flintoaca - Cojocea Ion, Dragomir Gheorghe, Oproiu Silviu, Bordeianu 
Bogdan, Slabu Gheorghe, Rentea Georgiana-Mirela) ,  

- 0 voturi “impotriva”, 
-  6 voturi “abtineri” (Soroiu Daniel, Rosu Constantin, Nichifor Adina, Oproiu Lica-Vasile, 

Zarneascu Gheorghe, Vrinceanu Cosmina). 
  

Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal. 
 
           Presedinte de sedinta,                                                                    Secretar General,    
            Dragomir Gheorghe                                                              Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
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